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SKOLE OG FRITIDSLIV 

 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 2 DECEMBER 2024 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17-19 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 85.02.01-P23-23-543631 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Karin Rahbek, Enver Loki, 
Daniel Bringmann, Jannie Jensen, Daniel 
Køhler Christensen, Freddy Palner Paungreen, 
Kristian Østergaard, Thilde Nøhr Jensen, 
Jeanette Lund, Emma 9.e, Imran 9.d 

 

AFBUD: Peter Andreas Moesgaard, Annette Betak,   

MØDENR.: 10 2024  
   

 

1. Godkendelse af referat: 

Referat for SB-møde 9 2024 godkendes med følgende præcisering vedr. udklædning, som blev drøftet 
under punktet forældrerepræsentanter: De enkelte klassers lærere har frihed til selv at vælge, hvorvidt 
deres klasser møder udklædt i forbindelse med fx Halloween.   

 
2. Godkendelse af dagsorden:  

Dagsorden godkendes med følgende bemærkninger: 
• Princip for kontaktlærer skal rettes til kontaktforældre 
• Beslutningspunkterne Principper for kontaktforældre samt Arbejdet med trivselsundersøgelsen 

udskydes til næstkommende SB-møde, da de forældrevalgte udbeder sig mere tid 
• Der tilføjes lukket punkt til dagsordenen 
 

3. Temadrøftelse: 

Autens 

• GA:  
Der er ca. 100.000 kr. i rest i moderniseringspuljen. Følgende er i spil: Lokale 48, forhal og 
udskiftning af boldbanens træbander i den lille skolegård. 
 
I det nye år vil vi bruge midler fra Moderniseringspuljen til igangsætning af Autensidéer. Derudover er 
der sandsynligvis øremærket midler Inventar- og Forbedringspuljen til skoler, der har haft besøg af 
Autens, som også vil kunne søges. 
 
Tidshorisonten og omfanget af renovering af lokale 48 er desværre uklar, da legepladsprojektets 
økonomi griber ind i moderniseringspuljen, og dermed også den økonomiske mulighedsramme for 
lokale 48. Skolebestyrelsen får status til næstkommende møde. 

 
Princip for kommunikation 

• Der er tanker om at udarbejde et princip for kommunikation. Det udspringer af arbejdet med princip 
for kontaktforældre.  

• Beslutning: Alle forbereder tanker for princip for kommunikation til næstkommende møde. 
• GA: Princip for konfliktløsning eksisterer allerede i Princip for kommunikation for kommunikation 

mellem skole, sfo og hjem. Denne ligger på hjemmesiden. 
 

Dagsorden 
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Mobilpolitik 

• Daniel har deltaget i elevrådsmøde den 28.november, hvor han præsenterede udkast til mobilpolitik.  

o Elevrådet påpegede:  

▪ at man bør overveje at ændre forslaget, således at udgangstilladelser og udlevering 
af mobiler følges ad, så man kan tage sin telefon med, når man forlader skolens 
område 

▪ at mobilskabene/mobilkasserne skal opbevares aflåst 

▪ at det er problematisk, at vikarer og SFO-personale bruger mobiltelefoner iblandt 
eleverne 

Udskolingselever forlader skolen for at købe og spise mad. Når de er retur på skolens område, har 
de fortsat telefonerne, hvilket er i strid med mobilpolitikken. Eleverne opholder sig gerne på skolen, 
på trods af at skolen er kedelig. Elevrådsforman og –næstformand har ingen tilføjelser   
 

4. Elevrådet:  

Formand og næstformand var fraværende ved sidste møde, da de var i erhvervspraktik. Ved første 
elevrådsmøde besluttede de forskellige fokuspunkter for elevrådet, som er fremlagt bestyrelsen den 
4.november 2024.  

 
5. Beslutning → drøftelse: 

- Principper for kontaktforældre 
De forældrevalgte ønsker betænkningstid, så princippet kan blive mere gennemarbejdet. Satser på at 
blive færdig snarest. 
 
I det oprindelige oplæg er der mange skal-opgaver til forældrene. Nogle kontaktforældre oplever 
uklarhed omkring deres opgaver, f.eks. ved konflikthåndtering. Der mindes om, at skolebestyrelsen 
har et princip om konflikthåndtering. 
 
Skolebestyrelsen ønsker, at kontaktforældrene skal være bindeled mellem skolebestyrelsen og 
klasserne/eleverne og forældregruppen. Dette må dog ikke blive et ekstra lag i 
processerne/kommunikationen. 
 
Skolebestyrelsen skal investere i kontaktforældrene, da de kunne blive et godt og konstruktivt aktiv 
uden dog at blive en sekretariatsfunktion. 
 
Link til Skole og Forældre: Kontaktforældre | Skole og Forældre 
 
 

- Arbejdet med trivselsundersøgelsen 
o Beslutning af princip udsættes til næste møde 

 
 

6. Meddelelser: 

- Skoleledelsen 
o Der pyntes op til jul og skolen juler 
o Vi arbejder fortsat på den kommende modtageklasse. Udmøntningen er uklar, hvorfor vi skal 

mødes med Per Trudslev. 
o Michael Hansen får sin fortjenstmedalje på onsdag i Aulaen 

https://www.skole-foraeldre.dk/sektion/kontaktfor%C3%A6ldre
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o Julesamlinger hver mandag i december, forældre er velkomne 
o Sidste skoledag før ferien: Eleverne skal i kirke ad tre omgange. Skoledagen slutter kl. 12:00 
o Klassedannelse for kommende 0. årgang: Høringsmaterialet udsendes, når skolen modtager 

det 
 

- Medarbejderrepræsentanter 
o EL: Juleafslutningen er en god anledning til at samtlige elever kan opleve en kirke  
o DB:  

▪ Der øves Lucia-optog 
▪ Der bliver stillet juletræer op; 1 i højhus, 1 i langhus 
▪ Der er købt gran til dekorationer, og der er julegaveproduktion i SFO  

 
- Forældrerepræsentanter 

o FRO-møde:  
▪ Fordeling af 0. klasser fyldte meget. Pilegårdsskolen skal forventeligt have 6 nye 0. 

klasser 
▪ Kastrupgårdsskolen har udtrykt bekymring for luftpartikelmåling. Samtlige SB-

formænd skal give fælles svar til politiske partiformænd 
o Rengøring fylder fortsat; rengøringspersonalet bryder grædende sammen, rengøring med 

elever til stede, ufuldstændig rengøring, Der vil formentlig blive kigget på det, Mads Vinterby 
er klar over, at det er problematisk. Utilfredshed blandt forældre. Rengøringen drøftes også i 
skoleledergruppen 

 
- Politiker 

o Anette har sendt links i e-mail 
o Forældrene ønsker dialog om opsætning af dispensere med bind og tamponer  

 
 

7. Eventuelt: 
 
 
 

8. Punkter til næste møde: 
 

a. Principper for kontaktforældre 
b. Principper for kommunikationsprincip 
c. Autens-tilbageløb i forhold til plan for lokale 48 
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